

100 Deities & Prosperity Puja

百位本尊及吉祥天母护财法会

By His Eminence Beru Khyentse Rinpoche

最尊贵的贝鲁钦哲仁波切

13 to 15 November 2009



His Eminence Beru Khyentse Rinpoche was born in Nyethang, Central Tibet, in 1947. He was recognized by His Holiness, the 16th Karmapa to be the speech emanation of the 1st Jamyang Khyentse Wangpo, the great treasure revealer and founder of the Rime movement during the 19th century in Tibet. He is the emanation of the Manjushri and in his previous lives had reincarnated as the sage Vimalamitra and Jampal Shenyen in India; King Trisong Deutsen, Drakpa Gyaltzen, the incomparable master Gampopa and Dromtonpa in Tibet.

最尊贵贝鲁钦哲仁波切于一九四七年出生于西藏中部的理塘。他被第十六大宝法王噶玛巴所鉴认。他是第一世蒋扬钦哲旺波语的化身。第一世蒋扬钦哲旺波是伟大的伏藏师及十九世纪西藏不分派别(RIME)运动的创始人。他是文殊菩萨的化身并曾在印度转世无垢友尊者, 蒋帕申严, 和西藏的藏王赤松德赞, 达帕耀森, 甘波巴祖师和丹同帕。

13 November 2009 Friday 星期五 9.00am to 12 noon 2.00pm to 6.00pm 8.00pm to 10.00pm	100 Deities & Prosperity Puja 百位本尊及吉祥天母护财法会 Taking Refuge 皈依 Teaching on Bardo 中阴教授
14 November 2009 Saturday 星期六 9.00am to 12 noon 2.00 pm to 6.00 pm 7.30pm to 10.00pm	100 Deities & Prosperity Puja 百位本尊及吉祥天母护财法会 100 Deities Initiation 百位本尊灌顶
15 November 2009 Sunday 星期日 9.00am to 12 noon 2.00pm to 6.00pm 7.30pm to 10.00 pm	100 Deities & Prosperity Puja 百位本尊及吉祥天母护财法会 100 Deities Jang Chog 百位本尊超渡 Yang Kyob (8 wealth Goddesses) Initiation 吉祥天母 (八大财富天母) 灌顶

Please note that the daily break times are as follows 法会休息时间如下:
Lunch 午餐: 12.00 pm to 2.00 pm, Dinner 晚餐: 6.00 pm to 7.30 pm

Venue Sponsor:



Ngee Ann Cultural Centre
Ngee Ann Auditorium
97 Tank Road Teochew Bldg.
Singapore 238066

Buses: 64, 123, 139, 143 (Nearest MRT : Dhoby Ghaut Station/Dhoby Ghaut)

Hundred Deities Puja & Empowerment

百位本尊法会及灌顶

All who see it inscribed, contact with it, hear it read aloud and contemplate it will attain liberation.

众生以见, 触, 闻, 念, 修持百位本尊最终将获得解脱。

Benefits 利益:

- ❖ Purifying one's negative karma 净化恶业
- ❖ No suffering after death 死后没有痛苦
- ❖ Will not be reborn in 3 lower realms 不会投生三恶道
- ❖ During Bardo period, practitioner will be able to recognize the 100 Deities and be liberated 在中阴其间能够认识百位本尊而获得解脱

Teaching on Bardo to prepare oneself when one is confronted by difficult and unfamiliar situation during death, intermediate state and the emergence into a future existence.

中阴教授 让闻者知道在临终中阴, 实相中阴和投生中阴如何去应对那些未知和困难的情况。

Prosperity or Yang Kyob Puja invokes the blessing of 8 Wealth Goddesses (i.e. Yangchenma or Maha Lakshmi Devi, Norgyunma or Vashudara, Dhashelma, Jenjedma, Rabjinma, Phagma, Bayma and Rabzangma) to help us rid our bad fortune and bring in good luck, happiness, prosperity and auspiciousness.

吉祥天母护财法会 祈请八大财富天母的赐福来帮助我们摆脱厄运, 带来好运, 幸福, 富裕和吉祥。

Benefits for the Prosperity Empowerment and Vase:

吉祥天母(八大财富天母)灌顶和宝瓶的利益:

- ❖ Bring peace and prosperity to you and your family 为个人和家庭带来平和及富裕。
- ❖ Increase merits, luck, auspiciousness, fertility and fortune 增长功德, 运气, 吉祥, 丰收和财运。
- ❖ Success in businesses 事业成功。
- ❖ Stop negative forces and remove obstacles 克服阻力和清除障碍。
- ❖ Prevent sufferings of sicknesses 预防病痛
- ❖ Fulfilment of all wishes 圆满一切愿望

100 Deities Jang Chog 百位本尊超渡

Through this prayer and ritual performed, the consciousness of the deceased are merged and become inseparable from the wisdom of the 100 deities. Thus they are liberated.

通过超渡的仪轨, 亡者的意识会和百位本尊的智慧结合为一体而获得解脱。

Sponsorship Items 赞助项目:

We are pleased to announce that Prosperity Vase and Trikaya Chakra are available for sponsorship.

届时有吉祥天母(八大财富天母)宝瓶及三身咒轮与众结缘。

Organised By:



Khyenkong Tharjay Buddhist Charitable Society 钦康泰吉佛教慈善会

26A Lorong 23 Geylang Singapore 388364

Tel: 67473982

www.khyenkong-tharjay.org

For enquiries, please call 97972662, 97469342

81610020 or 96925207

or email administrator@khyenkong-tharjay.org